

Title (en)
Electromagnetic relay.

Title (de)
Elektromagnetisches Relais.

Title (fr)
Relais électromagnétique.

Publication
EP 0217015 A1 19870408 (DE)

Application
EP 86109472 A 19860710

Priority
DE 3528090 A 19850805

Abstract (en)
The magnet system of an electromagnetic relay comprises two permanent magnets 25, 26, magnetised in the same direction, between which is arranged a yoke 27 with a pole piece 17 integrally formed thereon and supporting an armature 16. On the outer pole surfaces of the two permanent magnets 25, 26 there are outer yokes 28, 29 on which pole shoes 30, 31 are integrally formed, which interact with the free end of the armature 16. This magnet system is suitable for achieving a bistable switching characteristic, good magnetic coupling being achieved by direct contact on the respective pole surfaces in each stable end position of the armature 16, without a magnetic short-circuit of the permanent magnets, 25, 26 occurring.
<IMAGE>

Abstract (de)
Das Magnetsystem eines elektromagnetischen Relais umfaßt zwei in gleicher Richtung magnetisierte Dauermagnete 25, 26 auf, zwischen denen ein Joch 27 mit daran angeformtem, einen Anker 16 lagernden Polstück 17 angeordnet ist. An den äußeren Polflächen der beiden Dauermagnete 25, 26 liegen äußere Jochen 28, 29 an, an die mit dem freien Ende des Ankers 16 zusammenwirkende Polschuhe 30, 31 angeformt sind. Dieses Magnetsystem ist zur Erzielung eines bistabilen Schaltverhaltens geeignet, wobei in jeder stabilen Endlage des Ankers 16 eine gute magnetische Kopplung durch direkte Anlage an den jeweiligen Polflächen erzielt wird, ohne daß ein magnetischer Kurzschluß der Dauermagnete 25, 26 auftritt.

IPC 1-7
H01H 51/22

IPC 8 full level
H01H 50/64 (2006.01); **H01H 51/22** (2006.01)

CPC (source: EP)
H01H 51/2245 (2013.01)

Citation (search report)
• [AD] EP 0062332 A2 19821013 - MATSUSHITA ELECTRIC WORKS LTD [JP], et al
• [A] DE 2348423 B2 19751211
• [A] DE 2345638 C2 19780518

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)
DE 3528090 C1 19861023; EP 0217015 A1 19870408; JP S6237836 A 19870218

DOCDB simple family (application)
DE 3528090 A 19850805; EP 86109472 A 19860710; JP 18259086 A 19860801